
Blanes promou l'

    

La regidora d'Emancipació Juvenil blanenca, Montserrat Pasquina, comenta que al
municipi 'es parla molt el castellà' i cal promocionar l'ús del català. [+]
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http://www.directe.cat/article/blanes-promou-lus-del-catala-a-traves-del-festival-de-musica-festour-8884

